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Angående: Avfallsförbränning och bottenaska från förbränning

Förbränningen av kommunalt icke återvinningsbart fast avfall är en viktig del i många EU-
medlemsstaters strategier för avfallshantering Så mycket som 25 procent av restaskan blir kvar efter 
förbränningen, vilket i EU resulterar i över 20 miljoner ton per år. Tidigare lades oftast bottenaska från 
förbränning i avfallsdeponier eller användes vid mindre vägbyggen. Nu vet man att bottenaska från 
förbränning innehåller värdefulla resurser som kan återanvändas och återvinnas. Obearbetad 
bottenaska från förbränning innehåller dock tungmetaller som kan utgöra en miljöfara. Danmark, 
Frankrike, Tyskland och Nedeländerna har reglerat användningen av bottenaska från förbränning, 
men har då använd olika kriterier. 

Nu när bottenaska från förbränning blir alltmer tillgängligt kommer kommissionen att skapa en 
harmoniserad lagstiftning för hela EU, så att återbruksföretagen kan anpassa sina rutiner därefter? 


